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Z á p i s n i c a 
 

zo zasadnutia Kultúrnej komisie Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja,  
konaného dňa 25. 07. 2011 v budove KSK 

 
Prítomní:  podľa prezenčnej listiny 
Neprítomní: podľa prezenčnej listiny 
 
Program rokovania:   
1. Otvorenie, schválenie programu zasadnutia kultúrnej komisie    
2. Správa o výsledku kontroly účtovných a finančných výkazov vo vzťahu k vykázaným 

výsledkom hospodárenia ostatných subjektov verejnej správy za rok 2010 a systému 
pôsobenia sprostredkovateľského orgánu pod riadiacim orgánom (SORO) v regióne    

3. Plnenie rozpočtu Košického samosprávneho kraja za I. polrok 2011    
4. Informácia o poskytnutých dotáciách z vlastných príjmov Košického samosprávneho kraja 

v zmysle Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja č. 3/2006 o 
poskytovaní dotácií v znení neskorších zmien a doplnkov     

5. Záverečná správa o realizácii projektu financovania infraštruktúry Košického 
samosprávneho kraja zo zdrojov EIB     

6. Vyhodnotenie Plánu hospodárskeho a sociálneho rozvoja Košického samosprávneho kraja 
za rok 2010    

7. Vyhodnotenie plnenia Stratégie rozvoja kultúry Košického samosprávneho kraja     
8. Zmluva o združení právnických osôb pre realizáciu Urbanisticko-architektonickej štúdie 

religióznej krajiny Spišský Jeruzalem 
9. Rôzne 
10. Diskusia 

 
1. Otvorenie, schválenie programu zasadnutia kultúrnej komisie    
Zasadnutie otvoril a  viedol predseda kultúrnej komisie (ďalej len KK) Mgr. Géci. Informoval, 
že komisia je uznášaniaschopná a dal hlasovať o návrhu zmien v  programe rokovania uvedenom 
v pozvánke.  
Navrhnuté zmeny programu: 
Vypustenie 2 bodov: Informácia o plnení úloh v projekte Košice - EHMK 2013 a Oboznámenie sa 
s činnosťou Kultúrneho centra KSK /z plánu úloh komisie/ 
Doplnenie bodu:  
Zmluva o združení právnických osôb pre realizáciu Urbanisticko-architektonickej štúdie 
religióznej krajiny Spišský Jeruzalem. 
UZNESENIE: 
Členovia  KK  jednohlasne  odsúhlasili  zmenu programu zasadnutia. 
Hlasovanie: ZA: jednohlasne           ZDRŽAL SA: 0              PROTI: 0 
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2.  Správa o výsledku kontroly účtovných a finančných výkazov vo vzťahu k vykázaným 
výsledkom hospodárenia ostatných subjektov verejnej správy za rok 2010 a systému 
pôsobenia sprostredkovateľského orgánu pod riadiacim orgánom (SORO) v regióne    
O výsledkoch kontroly informovala Ing. Karafová Mária – vedúca odboru financií ÚKSK.  
UZNESENIE: 
KK odporúča Zastupiteľstvu KSK zobrať na vedomie Správu o výsledku kontroly účtovných      a 
finančných výkazov vo vzťahu k vykázaným výsledkom hospodárenia ostatných subjektov 
verejnej správy za rok 2010 a systému pôsobenia sprostredkovateľského orgánu pod riadiacim 
orgánom (SORO) v regióne, bez pripomienok.    
 
Hlasovanie: ZA: jednohlasne           ZDRŽAL SA: 0              PROTI: 0 
 
3.  Plnenie rozpočtu Košického samosprávneho kraja za I. polrok 2011    
K uvedenému bodu poskytla informácie Ing. Karafová Mária – vedúca odboru financií ÚKSK. 
UZNESENIE: 
KK odporúča Zastupiteľstvu KSK zobrať na vedomie Plnenie rozpočtu Košického samosprávneho 
kraja za I. polrok 2011, bez pripomienok. 
 
Hlasovanie: ZA: jednohlasne           ZDRŽAL SA: 0              PROTI: 0 
 
4.  Informácia o poskytnutých dotáciách z vlastných príjmov Košického samosprávneho 
kraja v zmysle Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja č. 3/2006 o 
poskytovaní dotácií v znení neskorších zmien a doplnkov 
Bližšie informácie členom KK poskytla Ing. Karafová Mária – vedúca odboru financií ÚKSK. 
UZNESENIE: 
KK odporúča Zastupiteľstvu KSK zobrať na vedomie Informáciu o poskytnutých dotáciách z 
vlastných príjmov Košického samosprávneho kraja v zmysle Všeobecne záväzného nariadenia 
Košického samosprávneho kraja č. 3/2006 o poskytovaní dotácií v znení neskorších zmien 
a doplnkov, bez pripomienok. 
 
Hlasovanie: ZA: jednohlasne           ZDRŽAL SA: 0              PROTI: 0 
Diskusia: 
Mgr. Géci –  opýtal sa prítomných, či boli uspokojené záujmy členov, nakoľko on nebol v plnej 
miere uspokojený s rozdelením dotácií, pre nedostatok účelových financií neboli podporené 
niektoré aktivity. Uviedol, že do budúcna je nutné získať potrebné množstvo financií na podporu aj 
ďalších kultúrnych aktivít a športu i na prezentácie kolektívov a jednotlivcov v zahraničí. 
Osobne zablahoželal Mgr. art. Blaškovičovej za zorganizovanie výborného podujatia Košické 
imaginácie, ktoré sa konalo v Mestskom parku Košice a malo úspešnú odozvu verejnosti. Uviedol, 
že by bolo dobré predĺžiť termín trvania takéhoto podujatia, prípadne uviesť v iných mestách.  
 
 
5. Záverečná správa o realizácii projektu financovania infraštruktúry Košického 
samosprávneho kraja zo zdrojov EIB 
 
UZNESENIE: 
KK odporúča Zastupiteľstvu KSK: 

A)   zobrať na vedomie  
Záverečnú správu o realizácii projektu financovania infraštruktúry Košického samosprávneho kraja 
zo  zdrojov EIB 
B)   požiadať predsedu Košického samosprávneho kraja 
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1. zabezpečiť plnenie  finančných záväzkov v zmysle podmienok Úverovej zmluvy       uzatvorenej  
s EIB v  bode 6.07,  s cieľom zachovania zdravej finančnej situácie KSK       počas celej  doby 
trvania záväzku.  Plnenie týchto záväzkov  je potrebné aj naďalej       potvrdzovať audítorom 
vzhľadom na ich hodnotenie  zo strany banky       

      Termín: stály 
      Zodpovedný: Ing. Bernát, riaditeľ Úradu KSK       

 
2. v súlade s  rozpočtovými kritériami vypracovať stratégiu   financovania infraštruktúry       

Košického samosprávneho kraja pre ďalšie obdobie, zameranú  predovšetkým na zabezpečenie  
zdrojov na  udržanie, resp. zlepšenie  kvalitatívnej úrovne  ciest II. a III.       triedy.  

Termín: 30. 9. 2011 
Zodpovedný: Ing. Bernát, riaditeľ Úradu KSK 

 
Hlasovanie: ZA: jednohlasne           ZDRŽAL SA: 0              PROTI: 0 
 
6.  Vyhodnotenie Plánu hospodárskeho a sociálneho rozvoja Košického samosprávneho 
kraja za rok 2010 
Prítomných bližšie oboznámil s vyhodnotením PHSR KSK Ing. Fülöp Imrich – zástupca riaditeľa 
ÚKSK a vedúci odboru regionálneho rozvoja, plánovania a implementácie európskych projektov. 
UZNESENIE: 
KK odporúča Zastupiteľstvu KSK zobrať na vedomie Vyhodnotenie Plánu hospodárskeho   
a sociálneho rozvoja Košického samosprávneho kraja za rok 2010,  bez pripomienok. 
 
Hlasovanie: ZA: jednohlasne           ZDRŽAL SA:0             PROTI: 0 
 
7. Vyhodnotenie plnenia Stratégie rozvoja kultúry Košického samosprávneho kraja 
K plneniu stratégie poskytla stručné informácie PhDr. Kovácsová Jana – vedúca odboru kultúry 
a cestovného ruchu ÚKSK. 
UZNESENIE: 
KK odporúča Zastupiteľstvu KSK zobrať na vedomie Vyhodnotenie plnenia Stratégie rozvoja 
kultúry Košického samosprávneho kraja a odporúča na základe ústneho podania písomne doplniť 
plnenie strategického bodu č. 4- systém podpory kultúrnych aktérov na miestnej a regionálnej 
úrovni. 
 
Hlasovanie: ZA: jednohlasne           ZDRŽAL SA: 0              PROTI: 0 
 
 
 
 
Diskusia: 
Mgr. art. Blaškovičová – čo sa týka kreatívnej ekonomiky, bola v minulosti táto téma  najviac 
prezentovaná, avšak v tomto smere nedošlo k zlepšeniu nakoľko v tomto období  mladý nemajú 
šancu  nájsť si pracovné miesto a uplatnenie sa. 
Mgr. Géci – navrhol doplniť do materiálu vyhodnotenie bodu  č. 4 – podpora kultúrnych aktérov 
na miestnej a regionálnej úrovni 
PhDr. Kovácsová – ústne informovala o plnení strategického bodu č. 4 
 
 
 
 



 4 

8.  Zmluva o združení právnických osôb pre realizáciu Urbanisticko-architektonickej štúdie 
religióznej krajiny Spišský Jeruzalem 
O návrhu zmluvy a zámeroch projektu informoval Ing. Fülöp Imrich – zástupca riaditeľa ÚKSK 
a vedúci odboru regionálneho rozvoja, plánovania a implementácie európskych projektov. 
UZNESENIE: 
KK odporúča Zastupiteľstvu KSK schváliť Zmluvu o združení právnických osôb pre realizáciu 
Urbanisticko-architektonickej štúdie religióznej krajiny Spišský Jeruzalem, bez pripomienok. 
 
Hlasovanie: ZA: jednohlasne           ZDRŽAL SA: 0              PROTI: 0 
 
9. Rôzne  
Mgr. Géci – KC KSK  získalo z EÚ 5000,-Eur na prezentáciu Tokajských vín v Brusseli, 
rád by získal o tom písomnú informáciu 
Mgr. art.  Blaškovičová uviedla, že inscenácia Sanatórium, ktorú režírovala a  mala premiéru 
v Spišskom divadle,  bola vybratá premiérkou Ivetou Radičovou  medzi súťažné  inscenácie 
o udelenie ceny Stana Radiča.  
p. Kopasz uviedol, že sa zúčastnil Tokajského festivalu v Borši a bolo to veľmi dobré podujatie. 
Mgr. art.. Blaškovičová – uviedla, že  príbeh Košických imaginácii, by mohol trvať dlhšie  
a uvítala by aj prezentáciu v iných mestách.  Bolo by však na tento projekt  potrebné podstatne 
viac financií a taktiež  je to zároveň veľmi náročné na technické zabezpečenie takejto akcie. 
 
10. Diskusia 
Diskusia prebiehala k jednotlivým bodom priebežne. 
 

Zapísala dňa: 25. 07. 2011 Fortunová Silvia 
 
 
 

...................................................... 
PhDr. Jana Kovácsová 

tajomník komisie 

...................................................... 
Mgr. Milan Géci, v.r. 

predseda komisie 
 


